
 

Protokół z VII sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 17 maja 2019 roku. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 7.30 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł.Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, 

stwierdził prawomocność obrad, lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych.  

W Sesji udział wzięła grupa młodzieży szkolnej z Liceum Ogólnokształcącego im. Feliksa 

Nowowiejskiego w Braniewie. Uczniowie przyglądali się obradom i poznawali pracę 

Radnych. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 3) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę. Wniosków nie zgłoszono. Wniosków nie zgłoszono.  
W związku z powyższym Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

 

1.Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2.Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3.Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4.Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. 

5.Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2019. 

6.Podjęcie uchwały RP. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Braniewa zadań powiatu z 

zakresu organizowania i prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. 

7.Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Uchwały Nr V/50/19 Rady Powiatu 

Braniewskiego z 26 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia ,,Lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Braniewski”. 

8.Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany nazwy Szkoły Policealnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Budowlanych w Braniewie. 

9.Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyłączenia Gimnazjum dla Dorosłych wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Budowlanych w Braniewie. 

10.Podjęcie uchwały RP. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum dla 

Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół Budowlanych w Braniewie. 

11.Podjęcie uchwały RP. w sprawie przekształcenia dotychczasowego Ośrodka Dokształcania 

i Doskonalenia Zawodowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół Zawodowych im. Jana 

Liszewskiego w Braniewie. 

12.Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na użycie Herbu Powiatu 

Braniewskiego. 

13.Podjęcie uchwały RP. w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na obszarze 

Powiatu Braniewskiego. 

14.Sprawy bieżące. 

15.Zakończenie obrad. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu IV sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 4) 



 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. (załącznik nr 5) 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad.5 Podjęcie uchwały RP w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2019. (załącznik nr 

6) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego. (załącznik nr 7) 

 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Skarbnik o przedstawienie zmian w budżecie powiatu 

na 2019 rok. 

 

Pani Skarbnik poinformowała, że zmiany w budżecie związane są przede wszystkim z 

projektem „Postaw na LO - nowoczesna baza edukacyjna – dostęp do wysokiej jakości usług 

publicznych”. Czas trwania projektu- czerwiec 2019r. – wrzesień 2020r. Wartość nakładów 

roku 2019 – 115 808zł; z tego wkład własny powiatu – 17 371zł. Wartość nakładów roku 

2020- 148 860zł; wkład własny – 148 860zł. Dodatkowo otrzymaliśmy decyzje Wojewody 

dotycząca dofinansowania działalności bieżącej KP PSP w Braniewie w wysokości 58 100zł. 

Wniosek PDDZ „Słoneczne Wzgórze” we Fromborku zwrócił się z prośbą o zwiększenie 

dochodów i zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 2 856zł. Dodatkowe dochody 

pochodzą z darowizny na kwotę 1 100zł oraz z odszkodowania z tytułu szkody auta w 

wysokości 1 756zł.W planie wydatków zmniejszają się środki na dodatkowe wynagrodzenia 

roczne. Powstały w naszych jednostkach oszczędności w wysokości 81 599zł. Te pozwoliły 

zabezpieczyć pieniądze na wkład własny ba projekt LO w Braniewie. Dodatkowo  

Wydział Gk. zawnioskował o zwiększenie planu wydatków na działania geodezyjne związane 

z aktualizacją operatów szacunkowych o 5 000zł. W ramach środków za obsługę sprzedaży 

nieruchomości policji, ale to j3eszcze nie zostało wprowadzone do budżetu. Pozostała kwota 

w wysokości 59 220zł może być wykorzystana w późniejszym terminie na inne cele. Pani 

Skarbnik zaznaczyła także, że pieniądze na dofinansowanie projektu pn. „Postaw na LO – 

nowoczesna baza edukacyjna – dostęp do wysokiej jakości usług publicznych” pochodzą z 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014–

2020. Konkurs dotyczył poddziałania: Infrastruktura edukacji ogólnokształcącej. Dzięki temu 

projektowi Liceum Ogólnokształcące im. Feliksa Nowowiejskiego w Braniewie uatrakcyjni 

ofertę dydaktyczną realizowaną przez szkołę. 

Przedstawiciel uczniów z Liceum Ogólnokształcącego w Braniewie przedstawił uzasadnienie 

do projektu pn. „Postaw na LO – nowoczesna baza edukacyjna – dostęp do wysokiej jakości 

usług publicznych”. 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 8. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/66/19. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały RP. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Braniewa zadań powiatu z 

zakresu organizowania i prowadzenia powiatowej biblioteki publicznej. (załącznik nr 8) 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

 

Sekretarz poinformował, że powiat organizuje i prowadzi co najmniej jedną powiatową 

bibliotekę publiczną. Zadania powiatowej biblioteki publicznej może wykonywać, na 

podstawie porozumienia gminna biblioteka publiczna działająca i mająca swoją siedzibę na 

obszarze powiatu. Tym razem Gmina Miasta Braniewa będzie wykonywać zadania za 

pośrednictwem Miejskiej Biblioteki Publicznej w Braniewie, a nie jak poprzednio Miasto i 

Gmina Pieniężno. 

 

Radny L. Dziąg zapytał, jaka kwotę przewidziano na to zadanie. 

 

Sekretarz poinformował, że jest to kwota 15 tys.zł. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 9. 

 

za –      14                  przeciw –    1            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/67/19. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Uchwały Nr V/50/19 Rady Powiatu 

Braniewskiego z 26 marca 2019 roku w sprawie przyjęcia ,,Lokalnego programu wspierania 

edukacji uzdolnionych uczniów szkół, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Braniewski”. 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

 

Sekretarz poinformował, że Rada Powiatu ustala plan sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych, dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Braniewski, tak aby umożliwić dzieciom i młodzieży zamieszkującym na obszarze powiatu 

umożliwić realizację odpowiednio obowiązku szkolnego lub obowiązku nauki. Ustalenie 

planu sieci publicznych szkół, następuje po uzyskaniu pozytywnej opinii kuratora oświaty. 

 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 10. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/68/19. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany nazwy Szkoły Policealnej wchodzącej w skład 

Zespołu Szkół Budowlanych w Braniewie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 11. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/69/19. 

 

Ad.9 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyłączenia Gimnazjum dla Dorosłych wchodzącego w 

skład Zespołu Szkół Budowlanych w Braniewie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 12. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/70/19. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały RP. w sprawie stwierdzenia zakończenia działalności Gimnazjum 

dla Dorosłych wchodzącego w skład Zespołu Szkół Budowlanych w Braniewie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 13. 

 



za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/71/19. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały RP. w sprawie przekształcenia dotychczasowego Ośrodka 

Dokształcania i Doskonalenia Zawodowego wchodzącego w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych im. Jana Liszewskiego w Braniewie. 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 14. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/72/19. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na użycie Herbu Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji 

Powiatu Rady Powiatu Braniewskiego. 

 

Sekretarz poinformował, że zgodnie z  ustawą o samorządzie powiatowym i w związku ze 

Statutem Powiatu Braniewskiego do wyłącznej właściwości Rady Powiatu należy 

podejmowanie uchwał w sprawach herbu powiatu. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 15. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/73/19. 

 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały RP. w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej na 

obszarze Powiatu Braniewskiego. 
 

Przewodniczący Rady odczytał Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt 

uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 

Powiatu Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  



 

Radna K. Lewańska zgłosiła uwagę do uchwały. Chodzi o opracowanie związane ze 

statystyką, co stanowi załącznik do uchwały. Jest ona nieczytelna, w oryginale materiał ten 

był w kolorze. Radni otrzymali wersję czarno – białą.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego przyjęcie, głosowało 15 radnych, co 

stanowi załącznik nr 16. 

 

za –    13                  przeciw –    0            wstrzymało się – 2                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr VII/74/19. 
 

Ad.14 Sprawy bieżące. 

 

Radna, Pani K. Maciejewska złożyła gratulacje Dyrektor LO w Braniewie, Pani J. Ryczaj i 

obsłudze opracowującej projekt pn.„Postaw na LO – nowoczesna baza edukacyjna – dostęp 

do wysokiej jakości usług publicznych”. Poinformowała także o kolejnych projektach na 

kwotę 1,5 mln.zł w dwóch szkołach – ZSZ w Braniewie i ZSB w Braniewie. 

 

Ad.15 Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Ł.Korneluk 

zakończył obrady VII sesji Rady Powiatu o godz. 8:06. 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Alicja Morawska 
 

 


